
Nykøbing Sj., den 24. marts 2023 

 

 

Referat 

Generalforsamling i Nykøbing Sjælland Badmintonklub 

torsdag den 20. april 2023, kl. 17.00 

i kantinen i Badmintonhallen 
Til stede bestyrelsen minus Thure, samt Inge Hans Erik, Lone Annette og Wagn 

 

Dagsorden i henhold til klubbens vedtægter: 

1. Valg af dirigent 
Hans Erik er valgt, og takker for valget 

2. Godkendelse af stemmeberettigede 
Alle er stemmeberettiget 
 

3. Aflægning af beretning(er) for den forgangne sæson 

Vi har nu haft en sæson, hvor vi ikke har skullet tage hensyn til Covid 19. Det har været godt for 
vores klub på flere måder: Vi har kunnet spille alt det vi gerne ville – og så har vi igen et stigende 
medlemstal efter et mindre fald under pandemien. Vi nærmer os nu 200 medlemmer. Endelig har 
det også været muligt at gennemføre de indtægtsgivende aktiviteter, som vi er afhængige af. I alt 
har vi tjent i nærheden af kr. 200.000 ved frivilligt arbejder. Det er flot!. 

Økonomisk kommer vi ud med et regnskab, der på papiret ser ud til at være et markant 
underskud, men som i realiteten er et lille overskud. Underskuddet er af teknisk art – forklaring 
følger. Det er bestyrelsens opfattelse, at vi har en sund økonomi. Der er rigtigt mange 
idrætsforeninger, der har økonomiske problemer efter 2 år med Corona. Det har vi ikke. Men det 
skyldes som nævnt før, at mange medlemmer yder en stor frivillig indsats, som giver klubben 
indtægter. Så en stor tak til de ca. 60 medlemmer, der påtager sig frivilligt arbejde i en eller anden 
grad.  

Hvilke opgaver har vi så løftet i det forgangne år??? 

I overskriftsform kan følgende nævnes: 

• Gennemførsel af træningsweekend for ungdomsspillere 
• Udsendelse af 7 nyhedsbreve i perioden september – april 
• ”Åben tirsdag”, hvor alle der har lyst kan møde op tirsdag aften. Der er stadig god plads! 



• Beslutning om at tilbyde Pickleball fra den kommende sæson 
• Ny kontrakt med Lone – udløber sommeren 24. 
• Projekt om installering af LED-belysning (gennemføres formentlig hen over sommeren). Vi 

har fået bevilget et mindre tilskud fra Odsherred kommune. 
• Brunch for frivillige (godt 30 deltog) 
• Ny facade – logo/navn 
• ”Skolebadminton” for skolerne i Nykøbing og Vig (5 – 6 nye medlemmer!) 
• Stigende medlemstal efter frafald under Corona 
• Igangsat udvikling af ny hjemmeside 

Hvilke udfordringer skal vi håndtere fremover: 

• Vi skal gøre vores klub og faciliteter mere synlige for lokalområdet 
• Vi skal have fokus på at tiltrække medlemmer i alderen 18 – 45 år de er stærkt 

underpræsentere ti vores klub. 
• Vi skal overveje om vi kan tiltrække sommerhusejere til vores klub 
• Vi skal arbejde for et stærkere samarbejde med lokale badmintonklubber, f.eks. gennem 

afholdelse af lokale turneringer 
• Vi skal arbejde for at få rekrutteret nye medlemmer til bestyrelsen…de fleste af os er lidt 

oppe i årene 

Ovennævnte er de punkter, som bestyrelsen vil fokusere på de næste par år. Det håber vi at 
medlemmerne bakker op om. 

Til slut skal der lyde en tak til alle klubbens frivillige – og en tak til Lone og Svend for at udgøre et 
stærkt samlingspunkt for vores forening. Ja, I får løn, men I yder også en stor frivillig indsats, som 
vi er meget glade for. Vi har et overskud på ca. 78.000 kr.  

Hans Erik efterspørger en status for regnskab, Leif fremlægger den. 

4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Leif fortæller vi plejer at få et a conto-beløb fra kommunen, dette har vi ikke fået i år, 
derfor er det et underskud, men vi de kommer til maj, så der er et overskud på ca. 78.000. 
Wagn spørger til om det er posten refusionsberettiget beløb vi får og Leif fortæller at det 
er 75 & af beløbet 
 

5. Fastsættelse af kontingent 
Ændringer for nogle grupper. Seniorer 1050,- ældrebadminton (kun fredag) 400 kr. 
formiddag 700 kr. Resten af holdene forbliver uændret. 

6. Behandling af indkomne forslag. Eventuelle forslag skal være formanden i hænde senest 
den 13.april. Mail: svante4500@gmail.com  
Der var ingen indkomne forslag. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. Bestyrelsen består af 7 medlemmer, der 
vælges for 2 år således at 4 medlemmer afgår det ene år og 3 medlemmer det næste år. 
Endvidere vælges suppleanter, der er på valg hvert år. På valg til bestyrelsen er 

mailto:svante4500@gmail.com


- Lars Ole Justesen (villig til genvalg) 
- Leif Andersen (villig til genvalg) 
- Thure Jørgensen (villig til genvalg) 
-  
- Hans-Jørgen Olsen (villig til genvalg) 
- Alle genvalg ingen nye har meldt sig 
- Bestyrelsen får bemyndigelse til at tage suppleanter ind i løbet af året. 

Suppleanter: 

- Nyvalg 
8. Valg af 2 revisorer og 1 suppleant: 
- Majbritt Greve og Claus Rohrberg er på valg som revisorer. 
- Mogens Elmer er på valg som revisorsuppleant 
- Alle er genvalgt 
9. Eventuelt 

Ingen har noget til eventuelt 
 
Hans Erik takker for god ro og orden 

 

 

Venlig hilsen  

Bestyrelsen 

 


